

# Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2023-09-06

**Styrelsens medlemmar:** Lukas Lindén Thöming (Ordförande), Sebastian Fällman (Vice Ordförande), Tova Radhe (Sekreterare), Per Jutterström (Sportchef), John McLelland (Informationsansvarig), Filip Zanton (Kassör), Oscar Wadestig (Klubbmästare), Vincent Andersson (Klubbmästare), William Lundström (Studierådsordförande), Hjalmar Dahlberg (Studiesocialt Ansvarig)

**Frånvarande:** Lukas Lindén Thöming, Sebastian Fällman, Per Jutterström

**Även närvarande:** Annie Werndin

**Mötet öppnas:** 12:21

## 1 Val av justerare

- Hjalmar Dahlberg väljs till justerare.

## 2 Godkännande av dagordningen

- Dagordningen godkänns.

## 3 Dagordning

### 3.1 Välkomna tillbaka

#### 3.1.1 Ny PR-Amanuens

- Annie Werndin är sektionens nya PR-amanuens.
- Annie informerar styrelsen om sina planer med posten.
- Sektionen kan genom samarbete med Föi ge ut kataloger i utbyte mot sponsring.
- Styrelsen och Annie diskuterar det tidigare arbetet om företags-sponsrade ryggsäckar. Intresse finns för att genomföra detta arbete.
- Annie kommer ha ett möte med DV's PR-amanuens på måndag och planera ett gemensamt event.

#### 3.1.2 Utvärdering VT - finns det saker vi kan göra bättre?

- Styrelsen är i stort sätt nöjda med sin insats under vårterminen.
- Under resterande stormöten önskas det hålla en 'uppdateringsrunda' för varje post i början av mötena.

### **3.1.3 Fotografering**

- Styrelsefotografering ska hållas nästa måndag 08:00. Klädkod är ovve och styrelsetröja.

## **3.2 Uppdatera Policys**

### **3.2.1 Klubbverksuttagning**

- Policydokumentet för klubbverksuttagningen bör uppdateras. I nuvarande policy står det att det endast är ett sök om året i februari. Detta gäller inte längre, utan det är ett sök på hösten samt ett på våren.

## **3.3 Ovve-invigning**

- Klubbmästarna uppmanar styrelsen att ha på sig ovvar under reccarnas ovve-invigning. Detta för att skapa engagemang för eventet.
- Det önskas dessutom att försöka få upp engagemanget kring ovve-onsdag för att peppa de nya studenterna i denna tradition.

## **3.4 Kvitton och bokföring**

- Klubbmästarna ska samla ihop kvitton och ta med till kassören.
- Det finns även kvitton från förra årets event. Den tidigare kassören skall kontaktas om detta.

## **3.5 EDA**

### **3.5.1 Buss och lokal bokade**

- Allt inför EDA är bokad och fixat. Bussresan är sponsrad av Lars-Åke.
- Det kommer att finnas en grupp som åker buss samt en grupp som åker bil.

### **3.5.2 Önskemål från förra årets reccar - vilka ska få komma?**

- Styrelsen diskuterar om huruvida huvudfaddrar och klubbverkare ska få vara med på EDA enligt tidigare önskemål.
- Styrelsen håller en röstning.
- Styrelsen beslutar att huvudfaddrar får åka med på EDA som gäster.

### **3.5.3 Arbetskväll**

- Styrelsen håller arbetskväll inför EDA onsdag den 13e.

### **3.6 Teambuilding**

- Styrelsen håller teambuilding samtidigt som arbetskvällen inför EDA.

### **3.7 Susanna bjuder på kycklingdans**

- Klubbmästare Susanna dansar kycklingdansen.
- Styrelsen beslutar att dansen är godkänd.

## **4 Övriga frågor**

- Dagens frukt är guava.

Mötet avslutas: 13:03

Upprättat av: Tova Radhe (Sekreterare)

Justerat av: Hjalmar Dahlberg (justerare).